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در جلسه  سینماگران در دادسرا چه گذشت؟
پخش تیزرهای تبلیغاتی فیلم های ســینمایی در شبکه های ماهواره ای در 
هفته گذشــته با خبر محدودیت های صداوســیما برای این فیلم ها بار دیگر 
داغ شد. در حالی که برخی فیلم های سینمایی از سویی فضا و حمایت تبلیغی 
خوبی داخل کشور ندارند و از سوی دیگر برای تبلیغ برای مخاطبان خارج از 
کشــور راهی به جز تبلیغ در شبکه های ماهواره ای ندارند، صداوسیما اعلام 
کرد که حق پخش رایگان تیزر تبلیغاتی از این رســانه را بــرای فیلم هایی که 
تیزرشان را در اختیار شبکه های ماهواره ای قرار دهند، قطع می شود. اقدامی 
که هرچند با واکنش ســینماگران روبه رو شــد، روز گذشته اعلام شد جمعی 
از تهیه کنندگان ســینمای ایران به جلسه ای در دادســرای فرهنگ و رسانه 
که امروز ساعت ١١ برگزار می شود، دعوت شــده اند. موضوعی که در رسانه 
ها با عنوان »احضار ســینماگران« مطرح شــد ولی حجت الله ایوبی، رییس 
گاهی  ســازمان ســینمایی اعلام کرد: دعوت یاد شــده تنها جهت بررسی، آ
بخشی و صیانت از اهالی سینما است و برخلاف آنچه در رسانه ها آمده جنبه 

سلبی و احضاریه ندارد.
امــروز و پس از این جلســه نیز رئیس شــورای نظارت و ارزشــیابی ســازمان 
سینمایی، جلسه سینماگران با دادسرای رسانه را بسیار مثبت ارزیابی و اظهار 
امیدواری کرد: با توجه به مباحثی که در این جلسه مطرح شده است، فضای 
داخلی تبلیغ و اطلاع رســانی فیلم ها به گونه ای ارتقا پیدا کند که سینماگران 

از همکاری با شبکه های ماهواره ای بی نیاز شوند.
حبیب ایل بیگی گفت: در واقع نیت دادســرای رسانه از برگزاری این جلسه، 
حمایت و صیانت از فرهنگ و هنر بود و دوســتان ســینماگر هم مشکلات و 

موانع خود را برای تبلیغ و معرفی فیلم هایشــان در داخل کشور بیان کردند.
ایل بیگی خاطرنشــان کــرد: ســینماگران تایید کردند که آنچه شــبکه های 
ماهــواره ای در مــورد فیلم های ما طراحــی و هدف گذاری کرده اند، نشــان 
می دهــد که آنها به دنبال نیت خیرخواهانه ای برای اهالی فرهنگ و ســینما 

نیستند و همه سینماگران حاضر تاکید داشتند که باید برای اعتلای سینمای 
ملی و مراقبت صیانت از آن توجه ویژه ای به آن مبذول شود.

رئیس شــورای نظارت و ارزشــیابی ادامه داد: در این جلسه سینماگران ابراز 
امیدواری کردند که این هنر از ســوی قوه قضاییه مــورد حمایت قرار بگیرد و 
تاکید شــد در جلسات بعدی مباحث بیشتری در مورد حمایت از سینما مطرح 

شود تا به راهکارهای بهتری برسیم.
ایل بیگی با اشاره به اینکه تبلیغ و اطلاع رسانی فیلم های ایرانی از شبکه های 
ماهواره تخلف محسوب می شود، خاطرنشان کرد: در این جلسه سینماگران 
درخواست کردند تا اطلاع رسانی و تبلیغات فیلم ها در داخل کشور به گونه ای 
باشد تا سینماگران ناچار نباشند با شــبکه های بیگانه همکاری کنند. ضمن 
اینکه قرار شد اطلاع رسانی لازم انجام شود و سینماگران دیگری که در جلسه 
گاهی پیدا کنند که همکاری با شبکه های بیگانه  حاضر نبودند از این موضوع آ

جرم به حساب می آید.
او در پاسخ به این پرســش که دادسرای فرهنگ و رسانه چقدر به سینماگران 
کمک می کنــد تا بتوانند از طریق تلویزیون یا شــهرداری امکانات بیشــتری 
برای تبلیغ و اطلاع رســانی آثارشــان جذب کنند،  توضیح داد: در این جلسه 
مباحثی در این زمینه مطرح شــد، البته بخشی از اجرای این امر باید از سوی 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی  و سازمان ســینمایی پیگیری شود تا بتوانند 

با شــهرداری و تلویزیون برای حمایت بیشتر از سینمای ملی مذاکره کنند.
ایل بیگی ادامه داد: خواهش ما از دادسرای فرهنگ و رسانه این بود که آنان 
هم جنبه حمایتی شــان را حفظ کنند و در جلساتی با صدا و سیما و شهرداری 

از آنان بخواهند که بیشتر از سینمای ملی حمایت کنند.
این مســئول جلسه  امروز را بسیار خوب  ، روشنگرانه و دوستانه توصیف کرد و 
افزود: تاکید ما بر این است که با ارتباط بیشتر میان اهالی سینما و مسئولان 
دادسرای فرهنگ و رســانه مشــکلات احتمالی این عرصه زودتر حل شود.

خوشــبختانه این جلســه در فضایی بسیار محترمانه و دوســتانه برگزار شد و 
نتایج خوبی به همراه داشــت که این نتایج را به دیگر ســینماگران نیز اطلاع 

خواهیم داد.
گهی  او تاکید کرد: قرار اســت به دوستان سینماگر اطلاع بدهیم که پخش آ
فیلم هایشــان از طریق شــبکه هایی که مورد پذیرش نظام ما نیست ، به زیان 
ماســت و امیدواریم با فضای حمایتی که در داخل کشور برای تبلیغ و اطلاع 
رســانی فیلم های ایرانــی ایجاد می شــود ، از همکاری با شــبکه های معاند 

بی نیاز شویم.
حبیــب ایل بیگی در پایــان تاکید کرد: جلســه  امروز اصلا بــه منزله احضار 
سینماگران نبود، چرا که احضار شرایط خاص خود را دارد و حتما باید مکتوب 

باشد، بلکه جلسه ای تعاملی بود که در فضای دوستانه برگزار شد.
در همین زمینه سیدجمال ســاداتیان یکی از تهیه کنندگانی که او نیز در این 
جلســه حضور داشته اســت  گفت: جلسه ای بسیار خوب و ســازنده بود  که با 
حضور آقای قطبی رئیس دادسرای فرهنگ و رسانه برگزار شد و بیشتر جنبه 

هم فکری داشت.
ساداتیان افزود: در این جلسه این پرسش مطرح شد که چرا بعضی از فیلم ها 
از شبکه های ماهواره ای تبلیغ می شود و سینماگران حاضر توضیحاتشان را 

در این زمینه ارائه کردند.
تهیه کننده فیلم »جامه دران« خاطر نشــان کرد: در این جلســه مقرر شــد از 
طریق تعامل بیشــتر میان تلویزیون و شــهرداری زمینه بیشتر و بهتری برای 
تبلیغات فیلم های سینمای ایران فراهم شود تا دیگر سینماگران ناچار نشوند 
برای تبلیغ و اطلاع رســانی فیلم هایشان از شبکه های بیگانه کمک بگیرند.

همچــون  دیگــری  گران  ســینما جلســه  یــن  ا در  اســت  گفتنــی 
نیــز  و...  علیمردانــی   هاتــف  امکانیــان ،  بیــژن   غلامرضــا موســوی ، 

حضور داشتند.

بیش از ۱۳۹ عملیات مقابله به مثل با امریکا داشتیم
دریادار علی فدوی فرمانده نیروی دریایی ســپاه در دیدار با گروه های جهادی و اصحاب رســانه که در ستاد ندسا برگزار شد با اشــاره به توانمندی نیروی دریایی سپاه در تامین امنیت خلیج فارس اظهار 

داشت：  از سال ۶۶ تاکنون جنگ در خلیج فارس ادامه پیدا کرده  و امریکایی ها در عملیات کربلای پنج وارد عمل شدند و خیلی بلا سرشان امد و ۱۳۹  عملیات مقابله به مثل داشتیم.  
فرمانده ندســا با اشــاره به تعریف اب های سرزمینی در مجلس گفت ： عبور از اب های سرزمینی به شرطی که کشور مقصد عبور بی ضرر نیستند و  ما اعلام کردیم کشورهای انگلیس و امریکا و کانادا و 

نیوزیلند و... عبور بی ضرر ندارند و ما هم اجازه عبور نخواهیم داد.  وی با اشــاره به اینکه هیچ تناسبی بین ایران و امریکا وجود ندارد گفت ： امریکایی ها خیلی سریع فهمیدند چه اشتباهی مرتکب شدند و 
ما بررسی بیشتری باید انجام میدادیم و چون امریکایی ها بودند حساس شدیم و امریکایی ها خواست ما را فوری عمل کردند. 

دریادار فدوی با اشاره به دشمنی امریکا با انقلاب اسلامی عنوان داشت ： همه اتفاقاتی که علیه انقلاب اسلامی می کنند کار امریکاست و ادعاها و حماقت برخی کشورهای منطقه و گروه های 
تروریستی همه کار امریکاست. 

تبریک برای لغو تحریم ها 
مجمع تشــخیص مصلحت نظــام امروز به 
ریاســت آیت الله هاشــمی رفســنجانی و با 
حضور اکثریت اعضا تشکیل جلسه داد.در 
ابتدای جلسه، آیت الله هاشمی رفسنجانی، 
با توجه به انجام مراحل پایانی برجام و انجام 
تعهدات طرفین و اینکه در ساعات آینده، با 

حضور دکتر ظریف، جان کری و خانم موگرینی نماینده اتحادیه اروپا، لغو تمام 
تحریم های مربوط به مسائل هسته ای جمهوری اسلامی اعلام خواهد شد، 
مراحل کار و مذاکرات را بسیار فشــرده، سخت و همراه با تدبیر و عقلانیت 
توصیف کرد و از پشــتکار رئیس جمهور، دولت و بــه ویژه تیم مذاکره کننده 
هسته ای که تحت حمایت کامل رهبری معظم انقلاب انجام شد، تشکر و 
قدردانی کرد و ایــن موفقیت را به رهبر انقلاب، دولت و به ویژه مردم غیور و 

وفادار ایران تبریک گفت.

بازگشت پرونده جوانفکر به دادسرا 
پرونــده شــکایت دادســتانی از علی اکبر 
جوانفکر مدیر مســئول اســبق خبرگزاری 
ایرنا و ســه خبرنگار پیشــین روزنامه ایران 
برای رســیدگی به ایرادات شــعبه ۱۰۵۷ 
دادگاه کارکنان دولت به شــعبه بازپرســی 
دادســرای فرهنــگ و رســانه بازگشــت.

قهرمان شــجاعی وکیل مدافع جوانفکر با اعلام این خبر گفت: حســب 
ایرادات شــعبه ۱۰۵۷ دادگاه کارکنان دولت به ریاســت قاضی حیدری، 
پرونده موکلم به شعبه چهارم بازپرسی دادسرای فرهنگ و رسانه بازگشته 
اســت تا ایرادات برطرف و به سؤالات پاسخ داده شود.وکیل مدافع مشاور 
رســانه ای رئیس دولت دهم اضافه کرد: پس از برطرف شــدن ایرادات و 
بازگشت مجدد پرونده به دادگاه، زمان برگزاری جلسه بعدی از سوی شعبه 

رسیدگی کننده، تعیین می شود.

صیانت از آرا بالاتر از حق الناس است
 امــام جمعه موقــت اصفهــان تاکید کرد: 
صیانت از آراء مردم و اجــزای انتخابات نه 
تنها حق الناس بلکه حق الله است، چراکه 

نظام ما مردم سالاری دینی است.
حجت الاســلام محمدتقی رهبر با اشاره به 
مســئله صیانت از آراء و تعبیــر مقام معظم 

رهبری از حق الناس در مورد اجزای انتخابات اظهار کرد: آراء مردم و صیانت 
از اجزای انتخابات نه تنها حق الناس بلکه حق الله است؛ چراکه نظام ما یک 
نظام الهی و مردم سالاری دینی است بنابراین دین هم جزئی از نظام ما است.
وی افزود: آن کســی که در انتخابات انتخاب می شــود بایــد به نظام و 
دین پایبند باشــد و آنکه می خواهــد انتخاب کند هم باید بــا همین نگاه 
رأی دهد و آن کســی که تایید صلاحیت می کند هــم باید همین دیدگاه 

را داشته باشد.

 با صندوق  رای 
قهر نمی کنیم

علی شــکوری راد با اشاره به فرا رسیدن زمان اعلام 
نتایج بررســی صلاحیت ها توســط هیــات نظارت 
گفت: مــا منتظر اعلام نتایج بررســی صلاحیت ها 
توسط هیات نظارت هســتیم، که البته تا این لحظه 
اخبار جســته گریخته ای در این رابطه منتشــر شده 

است.
 وی ادامه داد: البته نتیجه بررســی صلاحیت ها به 
خود داوطلبان انتخابات اعلام خواهد شد، ولی آمار 
کلی و نهایی آن درباره تعداد تایید صلاحیت شدگان 
و تعداد رد صلاحیت شــدگان توسط مسئولان ارائه 
خواهد شــد و آنگاه می تــوان در این بــاره قضاوت 

نهایی داشت.
این عضو شورای عالی سیاستگذاری اصلاح طلبان 
با تاکید بر اینکه هر نتیجه ای که توسط هیات های 
نظــارت و شــورای نگهبان اعلام شــود تاثیری در 
عزم اصلاح طلبان برای پیمودن مســیر انتخابات 
نخواهد داشــت، اظهار داشت: تصمیم اولیه برای 
شــرکت در انتخابــات با در نظر گرفتــن احتمال رد 
صلاحیت های گسترده بوده و ما خود را برای چنین 
شــرایطی آماده کرده ایم. به همین خاطر بود که از 
تمام کسانی که فکر می کردیم می توانند کمکی در 
تشکیل یک مجلس کارآمد داشــته باشند، دعوت 
کردیم بــرای نامزدی در انتخابــات ثبت نام کنند تا 
با مشــکل فقدان نامــزد انتخاباتی پس از بررســی 
صلاحیت هــا مواجه نشــویم، لذا از کســانی که با 
قبــول زحمت به ایــن فراخوان پاســخ مثبت دادند 
تشکر می کنم. در این راستا ۱۲ هزار نفر یعنی بیش 
از دو برابــر بارهای قبل برای حضــور در انتخابات 
مجلس دهــم ثبت نام کردند که پاســخ درخوری به 

آن فراخوان بود.
شــکوری راد با بیان اینکه بخش عمده کســانی که 
برای انتخابات مجلس ثبت نام کرده بودند توســط 
هیات های اجرایی صلاحیتشــان تایید شده است، 
تصریــح کــرد: خوشــبختانه هیات هــای اجرایی 
براســاس اســتعلام ها از مراکــز قانونــی چهارگانه 
عمل کرده اند و این نتیجه دارای اصالت است و اگر 
هیات های نظارت هم براساس مُرّ قانون عمل کنند، 
نتایج بررســی صلاحیت های آنها هم باید شــبیه یا 
نزدیک به نتایج هیات های اجرایی باشد؛ در غیر این 
صورت شــائبه های عدم پایبندی به قانون به وجود 

می آید و این نگران کننده است.
وی با اشــاره به صحبت های رهبــر معظم انقلاب 
مبنــی بــر حضــور گســترده افــراد در انتخابــات 
خاطرنشــان کرد: مقــام معظم رهبــری در مقاطع 
مختلف گفته اند که خواهان مشارکت گسترده مردم 
در انتخابات هســتند. تحقق این امر طبیعتاً لوازمی 
دارد. یکی از این لوازم آن اســت که شرکت کنندگان 
در انتخابات نامزدهایی را مطابق ســلایق و علایق 
خود ببینند تا بــه او رأی بدهنــد. در غیراین صورت 
دعــوت از مردم بــرای حضور در انتخابات ســخت 
خواهد بود و ممکن اســت با پاســخ در خور از جانب 

آنان مواجه نشود.
دبیــرکل حــزب اتحاد ملــت ایران بــا بیــان اینکه 
اصلاح طلبان خواهان حضور ســلایق مختلف در 
میان داوطلبان در انتخابات مجلس هســتند، ابراز 
داشــت: حضرت امام)ره( همواره تاکید داشتند که 
میزان رای مردم اســت و مقام معظم رهبری نیز در 
تداوم صحبت های ایشان بیان کردند که انتخابات 
حق الناس اســت. حق الناس اهمیتش از حق الله 
بیشتر است. در بررسی صلاحیت ها نیز رعایت جانب 
حق الناس بسیار اهمیت دارد و نباید کسی بی دلیل 

از نامزدی در انتخابات محروم شود.

عصر ایران نوشت:  باید به ظریف جایزه داد
زیبا کلام با بیان این که اگر بناست جایزه ای اهدا شود باید بین ظریف و جان کری باشد، خاطر نشان کرد: این دو وزیر امور خارجه تمام 

تلاش خود را به کار بستند تا  براساس  شرایط و مشکلات کشورهای مقابل  قدم بردارند که در نهایت هم موفق شدند.

 الف نوشت: تایید صلاحیت فله ای برای بازی سیاسی علیه شورای نگهبان
خبرهای غیررسمی حکایت از آن دارد که روند تایید صلاحیت ها توسط هیات های اجرایی آنقدر فله ای و بی بررسی پیش رفته که نمی شود 
عنوان »سهل انگاری« بر آن نهاد؛ گرچه که سهل انگاری در تایید صلاحیت افراد سابقه دار و فاقد صلاحیت چیزی از ظلمی که به واسطه 

آن بر مردم می رود، کم نمی کند و حتی باید گفت عذر بدتر از گناه است

 جهان نوشت: مسئول پرونده کرسنت های جدید کیست؟
مصوبه کلیات قراردادهای جدید صنعت نفت از نظر حقوقی ابهامات بسیار دارد و باید پرسید: اگر پرونده ای همانند کرسنت با این قراردادها 

ایجاد شود، مسئولیت آن برعهده کیست؟

 آریا نوشت: لاریجانی در ائتلاف اصولگرایان حضور دارد
سید حسین نقوی حسینی، در خصوص عدم حضور آقای لاریجانی و نماینده ایشان در دومین همایش اصولگرایان ، گفت: آقای کاظم 

جلالی نماینده دکتر لاریجانی در ائتلاف اصولگرایان است و به عنوان نماینده ایشان در جلسات شرکت می کند

عکس روزسایت نگار

بزرگ ترین کارگاه 
صورتگری جهان با 
هدف جاودان شدن 
چهره های جان باختگان 
فاجعه منا و سقوط 
جرثقیل در حج تمتع ۹۴ 
با عنوان »پرواز ۴۶۴« 
جمعه بیست و پنجم 
دی ماه در میدان امام 
حسین)ع( تهران برگزار 
شد.

خبرنامه

بعد از حصول توافق هســته ای، یکی از بحث های مطــرح مبادله زندانیان 
سیاسی بین ایران و آمریکا بود. شهروندان دو تابعیتی ایرانی آمریکایی که در 
ایران و عموما با اتهام جاسوســی زندانی اند و شهروندان ایرانی که در آمریکا 
و عموما به علت دور زدن تحریم ها در زندان به ســر مــی برند. موضوعی که 
خبرنگاران بارها از مقامات ایرانی و آمریکایی پرســیدند و پاسخ های متفاوتی 

شنیدند. 
اما امروز و پیش از اعلام گزارش آژانس و اجرایی شدن برجام، ایران و آمریکا 
هریک به طور جداگانه از آزادی برخی از زندانیان شــهروند کشور دیگر خبر 
دادند. عباس جعفری دولت آبادی دادســتان عمومی و انقلاب تهران امروز 
اعلام کرد: »در راستای مصوبات شــورای عالی امنیت ملی ایران و مصالح 
کلی نظام چهار زندانی ایرانی دو تابعیتی ظرف روز جاری )شنبه( در چارچوب 
مبادله زندانیان آزاد شدند«. دادستان اسامی این افراد را اعلام نکرد، اما نام 
این زندانی ها بر اساس اظهارات خانواده و وکلای آن ها سعید عابدینی، امیر 

میرزایی حکمتی، جیسون رضاییان و نصرت الله خسروی هستند.
از ســوی دیگر دولت آمریکا امروز شنبه حکم اســترداد ۱۴ ایرانی را لغو کرد. 
آمریکا در ســال های اخیر، حکم دســتگیری این افراد را بــه اتهام دور زدن 
تحریم ها صادر کرده و خواســتار استرداد آن ها به امریکا شده بود. این افراد 
شامل سعید جمیلی ، جلال سلامی، متین صادقی ، علیرضا معظمی گودرزی 
، محمد عباس محمدی ، کوروش طاهرخانی، ســجاد فرهادی، سید احمد 
ابطحــی ، غلامرضا محمــودی، حمید عرب نژاد، علی معطــر ، محمدعلی 

شعرباف، امین روان و بهروز دولت زاده هستند.
در همین حال، آمریکا محدودیــت های حقوقی پس از آزادی ۷ ایرانی دیگر 
را نیز که سال های پایانی محکومیت خود را در زندان های آن کشور طی می 
کنند، لغو کــرد. این افراد، علاوه بر ۷ ایرانی هســتند که امروز از زندان های 
امریکا آزاد شدند. اسامی زندانیان آزادشده ایرانی از سوی امریکا، نادر مدانلو، 
بهرام مکانیک، خســرو افقهی، آرش قهرمان، تورج فریدی، نیما گلستانه و 

علی صابونچی اعلام شده است.
گفتنی است چند ماه پیش حسن روحانی در مصاحبه با شبکه تلویزیونی سی 
ان ان گفتــه بود: »اگر آمریکایی ها گام های مناســب را بردارند و آنها را آزاد 
کنند، مســلما فضای مناســب باز خواهد شد و شــرایط مناسب ایجاد خواهد 
شــد تا ما هر چه در توان داریم و تا جایی که در توان ما باشد برای آزادی فوری 
آمریکایی های زندانی در ایران بکوشــیم«. ایــن اظهارات یک روز پس از آن 
بــود که جان کری وزیــر خارجه آمریــکا در دیدار با محمد جــواد ظریف وزیر 
خارجه ایران در نیویورک خواســتار آزادی ســه آمریکایی در ایران شده بود. با 
این حال وزارت خارجه ایران یک ماه پیش از ایالات متحده خواسته بود هرچه 
زودتــر زندانیان ایرانی در آمریکا را آزاد کند. هرچند ایران تاکید می کرد هدف 
از طرح این مســاله مبادله زندانی میان ایران و آمریکا نیســت. مثلا روحانی 
یک هفته قبل از ســفر به نیویورک در مصاحبه ای با شبکه آمریکایی سی بی 
اس در تهــران گفته بود:  »من کلمــه مبادله را نمی پســندم، اما از نقطه نظر 
انساندوســتانه، اگر بتوانیم گامی برداریم، بایــد چنین کنیم. طرف آمریکایی 

باید گام خودش را بردارد«.

مبادله چند زندانی بین ایران و آمریکا


